

## أ. د. ياسر محمد عبد الرحمن طرشاني

- رئيس قسم الفقه وأصوله بكلية العلوم الإسلامية- جامعة المدينة العالمية- ماليزيا.
- دكتوراه موضوعها: (التفكير الفقهي في القرن السابع الهجري في مصر)- كلية دار العلوم- جامعة القاهرة.
- ماجستير موضوعها: (قاعدة الأمور بمقاصدها وتطبيقاتها المعاصرة في العبادات والمعاملات)- دار العلوم- جامعة القاهرة.
- عضو هيئة التدريس بكلية العلوم الإسلامية- جامعة المدينة العالمية- ماليزيا.
- رئيس بنك الموضوعات- جامعة المدينة العالمية- ماليزيا.
- مدير هيئة تحرير مجلة مَجْمَع- جامعة المدينة العالمية- ماليزيا.
- عضو في لجنة الندوات والمؤتمرات العلمية- جامعة المدينة العالمية- ماليزيا.
- عضو محكّم للعديد من البحوث في العديد من المجالات والمؤتمرات العلمية.
- أشرف وناقش وحكّم عشرات الأطروحات العلمية ومشاريع الدراسات العليا.
- العديد من الدورات والبرامج التدريبية في عدة مجالات دعوية وتربوية ومهارية.
- العديد من المؤلفات والأبحاث العلمية والمقالات الفقهية والدعوية المحكّمة.

### **Prof. Yasser Mohammed Abdulrahman Tarshany**

- Head of the Department of Jurisprudence and its Foundations, College of Islamic Sciences, Al-Madinah International University, Malaysia.
- Ph.D. and its topic: (Juristic thinking in the seventh century AH in Egypt), Faculty of Dar Al Ulum, Cairo University.
- Master degree and its topic: (Things are for its purposes and its contemporary applications in rituals and transactions), Dar Al Ulum, Cairo University.
- Member of the teaching staff of the College of Islamic Sciences, Al-Madinah International University, Malaysia.
  - Head of the Topics Bank Committee, Al-Madinah International University, Malaysia.
  - Director of MAJMA journal, Al-Madinah International University, Malaysia.
  - Member of the Scientific Seminars and Conferences Committee, Al-Madinah International University, Malaysia.
  - Arbitration member for many research papers in many scientific journals and conferences.
- Supervised, discussed and judged dozens of scientific theses and graduate studies projects.
- Many courses and training programs in several areas of advocacy, education and skills.
- Many literature, scientific research, jurisprudence articles and refereed advocacy.